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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a nemzetgazdaság miniszterhez ,
mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Valóban növelik hazánk versenyképességét az adóemelések? ”

címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön nemzetgazdasági miniszterként folyamatosan azt hangoztatja, hogy a magyar gazdasá g
újjáéledőben van, a kormány megtette azon szükséges gazdaságpolitikai lépéseket, amelyek a bizto s
felemelkedést jelentik hazánk számára . A probléma mindezzel „csupán” annyi, hogy az ön álta l
emlegetett felemelkedés és kitörés sehol sem érezteti hatását. Épp ellenkezőleg, a kormány megszorító

politikája ma már az élet minden szegmensében érezteti negatív hatásait . Vegyünk csak néhány, az
embereket leginkább érintő példát.

A Fidesz a világgazdasági válság közepén, ellenzéki szerepben hangosan követelte az üzemanyago k
jövedéki adójának csökkentését, és felrótta az akkori kormánynak, hogy nincs jobb ötlete az ÁF A
emelésénél. A Fidesz kormányra kerülve azonban nem csupán meghagyta a szocialisták megszorít ó
intézkedéseit, de újabb sarcokkal növelte az egyre nehezebb helyzetbe kerül ő magyar lakosság terheit .
A jövedéki adó jelentős emelése miatt a régió országai közül hazánkban kerül a legtöbbe a gázolaj ,
így e téren is sikerült felzárkóznunk az EU legdrágább államai közé . Mindez jelentős
keresletcsökkenést eredményez, illetve növeli a szomszédos országok felé irányuló benzin- és
bevásárlóturizmus mértékét, mely végeredményként a magyar költségvetési bevételek csökkenésé t
fogja eredményezni . Milyen módon javíthatja ez hazánk versenyképességét?

Az ÁFA ismételt emelésével a családok még kilátástalanabb helyzetbe kerültek, ugyanis ezen adóne m
emelkedése beépül az összes szolgáltatás árába is, valamint az üzemanyagár emelkedésével karöltv e

jelentősen növeli az élelmiszerek árát is . Ennek köszönhet ően a magyar családok egyre kevesebbet
tudnak költeni, mely a kereslet és így a termelés visszaesése mellett ugyancsak a költségvetési
bevételek csökkenését eredményezi . Milyen módon javíthatja ez hazánk versenyképességét?



Az önök által bevezetett egykulcsos jövedelemadó-rendszer totális cs ődöt mondott . A kisebb
keresetűek ezzel még rosszabb anyagi helyzetbe kerültek, melyeket csak tovább mélyít a fent i
adónemek emelése . Ön a Számvevőszéki és Költségvetési Bizottság ülésén azt állította, hogy az

egykulcsos adónak köszönhetően nőtt a munkahelyek száma, nőtt a születések száma. A KSH

reagálásából egyértelműen kiolvasható, hogy ennek semmi köze ahhoz a kismérték ű születésszám

növekedéshez, amely mellett egyébként hazánk népessége továbbra is drasztikusan csökken, hisze n

tavalyi adatokról van szó . A munkanélküliség számának emelkedését legnagyobb mértékben pedi g

azon közcélú foglalkoztatás adta, amelyben a résztvevő embereket ön ugyancsak a fent említet t

bizottsági ülésen sértett meg akkor, amikor azt állította, hogy 47 .000 Ft nettó havi bérükből igenis

meg lehet élni ma Magyarországon . Sajnálom, hogy miniszter úr nem volt jelen azon a plenári s

ülésen, amikor éppen előző állítására kérdeztem rá, de szóbeli kérdésemre ön helyett – bá r
személyesen is érintett lett volna – dr. Cséfalvai Zoltán államtitkár úr válaszolt .

Tisztelt Miniszter Úr !

Önök teljesen fordítva vannak bekötve, mint ami elvárható lenne egy, a magyar választók bizalmábó l

a magyar emberek érdekeit képviselni hivatott kormánytól . Miközben a Jobbik versenyképes bér alatt

a magyar munkavállalók biztos megélhetését érti, addig önök a nemzetközi vállalatok szemszögéb ő l

értelmezik a versenyképes bér fogalmát . Miközben pedig a Jobbik munkahelyteremtés céljábó l

elsősorban a magyar gazdaság kitörési pontjaként emlegetett magyar mez őgazdaságot, valamint a
magyar kkv-szektort erősítené, ezzel szemben önök ugyanúgy a multinacionális t őke hazai helytartói,

mint szocialista el ődeik. Hol van a beígért egy millió munkahely, tisztelt miniszter úr?

Neoliberális gazdaságpolitikájuk ugyanúgy a megszorításokra, a magyar embereket sújt ó

adóemelésekre épül . No de milyen többletbevételt tudnak felmutatni az adók emeléséb ő l? Van-e

bármilyen látszata az adósságszolgálaton kívül a kormányzati megszorító politikának? Egyáltalán ö n

visszafizethetőnek tartja-e a szándékoltan visszafizethetetlen, a nemzeteket rabszolgasorba döntő
irreálisan magas magyar államadósságot ?

A fentiek tükrében kérdezem a Tisztelt Miniszter urat, hogy valóban növelik hazán k
versenyképességét az adóemelések?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . február 28 .
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